

ASC -PBH100

銀箭牌

Automatic Flat Bottom Hemming Machine

自動平下擺折縫機



1. 降低人工縫製難度，無須技能工操作。 2. 站立式操作模式 3. 輸送帶傳送機構 4. 自動切邊裝置 5. 步進電機控制系統 6. 自動收料系統

1.Reducing the difficulty of manual sewing, and eliminating the need for skilled labor.
2.Stand-up operating mode. 3.Conveyor belt transmission mechanism. 4.Automatic edge-cutting device. 5.Stepper motor control system. 6.Automatic material receiving system.

產品特點

FEATURES

自動送料裝置

1 自動送料裝置，可連續穩定的自動送料。效率高、穩定性強。

Automatic Feeding Device

An automatic feeding device that enables continuous and stable automatic feeding. High efficiency and strong stability.

自動剪線頭裝置

2 用於切除布料多餘的線頭，適應惡劣環境能力強、穩定性和可靠性高。

Automatic Thread Cutting Device

Used to trim excess threads from fabric, with strong adaptability to harsh environments and high stability and reliability.

左修刀切布邊裝置

3 用於去掉布料毛邊，從而達到修整縫製，使成品更加美觀、質量更好。提高成品美觀度，大大提升成品價值。

Left Hand Side Fabric Trimmer Device

Used to remove fabric edges, achieving seam finishing for a more aesthetically pleasing and higher-quality finished product. Enhances the visual appeal of the finished product and significantly increases its value.



規格

SPECIFICATIONS

型號 Model	ASC-PBH100		
縫紉機機頭 Machine Head	SiRUBA C007L-W812A-356/CRL	車縫速度 Sewing Speed	3500SPM (Max)
車縫範圍 Sewing Range		折邊寬度 Hem Width	
電源電壓 Power Supply	220V	氣壓 Air Pressure	4 Bar
生產效率 Production Capacity	360~480 片/小時 360~480 PCS / Hour	機器尺寸 Dimensions	(W) 2300× (D) 610× (H) 1450 mm
IOT 物聯對接 (選配) IOT interconnection	下單時，可依需求選擇加購 Please select it when ordering		